



BLESSINGS ORPHANAGE

Blessings Orphanage is located in Hahotoe, a small locality in the southern part of Togo (West Africa). The orphanage has been founded by Cecilia Piane Ludwig Morris who is originally from Liberia. Ms. Cecilia has been inspired to start the orphanage in 2010 as a fulfillment to a promise she made to herself to help others in need. She was a victim of war and a refugee and as she faced many ordeals she was inspired by many acts of kindness which she aims to pay forward. The orphanage is a self-funded project which she was able to start with the help of her husband. She relies on help from kind donors from all parts through an association. The association cares for a total of 106 children (from 0 to 18 years), of which about one third are hosted on a full board at the orphanage. The association has many projects:- The Daughters Mothers project through which the association assists young girl mothers (currently about 20). It organizes a training workshop for them in weaving bags and making pomades; provides education on family planning and HIV-AIDS, led by a social worker.- The Widows project through which the association grants loans at very low interest rates to widows to enable them to carry out a fund-generating activity and to be able to meet their needs. Any help, no matter how small would go a long way.

L'orphelinat Blessings est situ     Hahotoe, une petite localit  du sud du Togo (Afrique de l'Ouest). L'orphelinat a  t  fond  par Cecilia Piane Ludwig Morris, originaire du Lib ria. Mme Cecilia a  t  inspir e par la cr ation de l'orphelinat en 2010, comme une concr tisation d'une promesse qu'elle s'est faite   elle-m me d'aider les autres dans le besoin. Elle a  t  victime de la guerre et  fugi  face   de nombreuses  preuves, elle a  t  inspir e par de nombreux actes de gentillesse qu'elle entend rendre. L'orphelinat est un projet autofinanc  qu'elle a pu d marrer avec l'aide de son mari. Elle compte sur l'aide de donateurs g n reux de toutes parts   travers une association. L'association s'occupe d'un total de 106 enfants (de 0   18 ans), dont environ un tiers sont h berg s en pension compl te   l'orphelinat. L'association a de nombreux projets:- Le projet Filles-m res   travers lequel l'association assiste

les jeunes filles mères (actuellement une vingtaine). Il organise pour eux un atelier de formation au tissage de sacs et à la fabrication de pommades; fournit une éducation sur la planification familiale et le VIH-SIDA, dirigée par un travailleur social.- Le projet Veuve à travers lequel l'association accorde des prêts à des taux d'intérêt très bas aux veuves pour leur permettre d'exercer une activité génératrice de fonds et de pouvoir subvenir leurs besoins. Toute aide, aussi infime soit-elle, irait très loin.

Donation



www.kind.fund



info@kind.fund